
Beste Bomenaar
Er staat dit jaar nog heel wat op onze agenda.

We breken de panden in de Blauwstraat 50-62 af vanaf 
midden augustus 2023 en bouwen ze vooral ook weer op. 
Eenzelfde timing is voorzien voor de Hoogstraat 7. Dat is 
de vroegere winkel Electro Claes.

In de Blauwstraat werken we samen met de sociale huis-
vestingsmaatschappij. Het ruimtelijk uitvoeringsplan 
(RUP) voorziet dat er in die straat winkels zijn op het 
gelijkvloers aan de kant het dichtst bij de Rupel. Daarom 
maken we daar grotere panden van en op de boven-
verdiepingen komen woningen met een sociaal huur-
tarief. We voorzien een mooie architectuur met ach-
teruitzicht op groen. Het is een opwaardering voor het 
winkelcentrum. Aan de achterzijde van de Blauwstraat 
leggen we tegelijkertijd een werfweg aan.

In de Hoogstraat 7 starten de werken eveneens vanaf 
augustus 2023. Het pand wordt hervormd in een ‘Entre-
pot’ met vooraan een horecazaak. In de binnenruimte 
voorzien we vergaderzalen en ruimtes voor diensten en 
verenigingen.

Ondertussen werken we de plannen voor de bouw van 
de nieuwe muziekacademie verder uit. Ik schat dat het 
startschot van de werken al in 2024 wordt gegeven. U 
weet dat deze nieuwe muziekacademie komt op de plaats 
van de vroegere gebouwen Femont-Verhoeven achter de 
Bassinstraat.

We bouwen dus een nieuw Boom en dat is nodig. We 
hebben er altijd voor gepleit om nieuwe bewoners aan te 
trekken. Enkel zo krijgen we een evenwichtig samen-
gestelde bevolking en geven we aan ons centrum een 
nieuwe boost. 

Verder staat de vernieuwing van een deel van de schouw-
burg op de planning en vernemen we dat de projectont-
wikkelaar aan de Kaai in het najaar start. Onze werken 

aan het kaaiplateau beginnen nadien. Ik schat dat de 
definitieve oplevering zal gebeuren in het eerste jaar van 
de volgende legislatuur.

En is dan alles rozengeur en maneschijn?

Nee. Er is nog wel wat werk aan de winkel. Er is in het 
centrum nog te veel overlast en dat is irriterend . Onze 
preventiedienst doet alle moeite om dat te verhelpen. Met 
wekelijkse vergaderingen die ik aanstuur, verplaatsen 
we de mobiele camera’s. Dankzij de camera’s neemt de 
overlast op de zogenaamde hot-spots af en inden we al 
talrijke boetes tegen sluikstort.  

Tevens volg ik met de nodige belangstelling de oprich-
ting van het Wijk Ondersteunings Team (WOT) bij de 
politie. Dat team bestaat uit een aantal manschappen die 
specifiek tegen overlast worden ingezet.

In de gemeenteraad van eind mei werd de trajectcontrole 
in de Nielsestraat en de vrachtwagensluis op Krekelen-
berg beslist en nadien verder uitgerold. Dat luidt het 
begin in van een aantal trajectcontroles in de Nielse-
straat, Beukenlaan, Kerkhofstraat en Kapelstraat.

Er is al veel gebeurd en er staat nog meer aan te komen.

Ik sta er dan ook op om mijn mandatarissen en 
bestuursleden van de N-VA te danken die onze projecten 
mee mogelijk maken maar ook vooral u, burger, om het 
geduld dat u oefent en het begrip dat u aan de dag legt.

Jong Vlaamse groeten.

Jeroen Baert,
burgemeester

boom@n-va.be N-VA Boomwww.n-va.be/boom
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Begeleiding kwetsbare 
alleenstaande moeders 
De gemeente Boom verkreeg subsidies van de FOD Maat-
schappelijke Integratie om een eigen MIRIAM-project uit 
te rollen. Alleenstaande moeders in een kwetsbare situatie 
krijgen zo gedurende een jaar intensieve begeleiding, zowel 
individueel als in groep.  

Leren uit ervaring
Meerdere grote steden voerden de voorbije jaren het MI-
RIAM-project uit en behaalden daarmee mooie resultaten. 
Er werd budget vrijgemaakt vanuit de FOD Maatschappelijke 
Integratie om het programma te versterken en voor het eerst 
ook uit te rollen in kleinere gemeentes. Daarop tekende Boom 
graag in.

Kinderarmoede bestrijden
In Boom kampen we met hoge kinderarmoedecijfers en we 
zetten al vele jaren in op de bestrijding daarvan. Voor ons was 
het een logische keuze om in te stappen in het MIRIAM-
project. De moeders krijgen gedurende een bepaalde periode 
zowel individueel als in groep intensieve ondersteuning.

Groepswerk werkt
In september startte een groep van twaalf vrouwen met kin-
deren tussen nul en veertien jaar. De groepsbijeenkomsten, 
die elke twee weken plaatsvinden, zijn een grote meerwaarde. 
De mama’s leren elkaar kennen, ze bouwen een netwerk uit, 
ze leren hun rechten kennen en maken kennis met een breed 
aanbod van diensten zoals o.a. problemen met de woning, 
kinderopvang, werk en administratieve vragen.

Welkom in Huis van het Kind
Boom verkreeg subsidies om gedurende drie jaar het project 
uit te rollen. De deelneemsters worden via het OCMW of part-
nerorganisaties doorverwezen. In september start er opnieuw 
een groep op.

Alleenstaande moeders of vaders die starten in het project zijn 
welkom in het Huis van het Kind. Tijdens de openingsuren 
van Boempetat! is er steeds een medewerkster van het Huis 
van het Kind aanwezig.

Inge De Ridder, schepen voor Sociale Zaken

Boom krijgt een Digibank
We verhelpen het risico op digitale uitsluiting met Digibanken. We doen dat met de steun van de Vlaamse overheid en 
in samenwerking met Vlotter en de andere Rupelgemeenten. 

Wat is dat, een Digibank?
U kunt bij een Digibank terecht met al uw vragen over digitale zaken. U kunt ook een 
computer lenen bij een Digibank. U krijgt er begeleiding of volgt er een opleiding om daar-
na beter uw plan te trekken in de digitale wereld. 

In de Bibliotheek
De Digibank in Boom is in de bibliotheek. U kunt er op maandag van 17 tot 20 uur terecht. 
Dan is er ook een Digibank-medewerker aanwezig. Ook in de andere betrokken Rupelge-
meenten zijn de Bomenaars met hun digitale vragen welkom.

N-VA Boom juicht dat project toe. Een project met zorg voor mekaar waarbij iedereen de 
kans krijgt om digitaal mee te zijn, daar zetten we graag mee onze schouders onder.

U vindt meer informatie via www.digibankenrupelaar.be

Het einddoel is om al deze vrouwen 
te empoweren, hen te versterken in 
hun rol als moeder en als vrouw, 
het terugdringen van armoede en 
het doorbreken van sociaal isolement.”

boom@n-va.be
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Gft-
zakken 
Hebt u ook altijd 
problemen met 
de gft-zakken? 
Die gaan toch zo 
snel stuk. Een van 
onze leden heeft voor u een oplossing gevonden. 
“Bewaar het rolletje gft-zakken in de diepvriezer 
bewaren, zakje afscheuren en leg  het rolletje weer 
in de vriezer.”

Na een jaar testen zijn de resultaten uitstekend. 

Vanaf nu gaat die zak dus niet meer te vroeg stuk. 
Zelfs met de hete zomer vorig jaar bleven de zak-
ken sterker. Probeer het een keer en u zult versteld 
staan van het resultaat.

N-VA Senioren 
Op dinsdag 29 november 2022 vond er in Taverne 
Pastonella een seniorenbijeenkomst plaats.

Projectcoördinator van AGB Boom Plus Geert 
Schoofs gaf een toelichting over alle projecten die in 
de steigers staan. De aanwezigen waren enthousiast 
en zij vonden het heel interessant.

De bijeenkomst van vrijdag 28 april vond jammer 
genoeg niet plaats. Volksvertegenwoordiger Bert 
Wollants komt zeker een volgende keer weer. We 
brengen u op de hoogte van de datum en de nieuwe 
locatie.

Martha Somers, voorzitter N-VA-senioren Boom

Centraal Meldpunt Boom
Sinds 2019 is er dankzij onze schepen van Onderwijs Inge De 
Ridder een samenwerking voor een Centraal Meldpunt Boom 
goedgekeurd tussen het lokaal bestuur Boom en CLB GO! Ri-
vierenland.

Aanspreekpunt en expertisecentrum
Het meldpunt fungeert als gemeenschappelijk aanspreekpunt en 
expertisecentrum. Alle CLB ’s van de regio doen op het centrum 
beroep om een verstoorde relatie van de jongere met de school te 
helpen herstellen. Zo voorkomen we dreigende schooluitval en 
ongekwalificeerde uitstroom.

Belangrijke schakel 
Het centrum vangt de jongeren die school- of leermoe zijn op en 
volgen hen ook op. Er wordt begeleiding afgesproken en eventueel 
doorverwezen naar een ander hulpaanbod. De gekwalificeerde 
uitstroom verhogen is zo belangrijk voor de toekomst van onze 
jongeren. Met deze samenwerking zorgen we voor een belangrijke 
schakel als dat nodig zou zijn.

Openbare werken 
Het kruispunt Antwerpsestraat/Tuyaertsstraat en het kruispunt Kerk-
straat/Hospitaalstraat wordt voor het najaar vernieuwd. Dankzij een 
breder kruispunt bij de Antwerpsestraat/Tuyaertsstraat passeren de 
lijnbussen er binnenkort zonder mekaar te hinderen. 

We trekken een bedrag van bijna zeshonderdduizend euro uit voor 
renovatie van straten en voetpaden in 2023. Die werken zijn ondertussen 
reeds gegund aan de aannemer. 

Het studiebureau werkt nog altijd aan het dossier voor de vernieuwing 
van de riolering Noeveren. Het vernieuwen van de nutsleidingen start 
binnenkort en het vernieuwen van de riolering en bovenbouw start ten 
laatste begin 2024. Dat is als het studiebureau de plannen tijdig rond 
krijgt. 

Fluvius werkt verder om de oude straatverlichting te vervangen door 
ledlampen. 

In de nieuwe wijk Pachterslei realiseren wij nog 21 extra parkeerplaatsen. 
Die waren niet voorzien maar zijn hoognodig. 

We schuiven een aantal zaken door naar een latere fase. Uitstel is geen 
afstel! 

Francis Sanchez,
schepen van Openbare werken

www.n-va.be/boom
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


